

Title (en)

NEW PLANE TEXTILE STRUCTURE OF THE SEAMING-KNITTING TYPE AND MANUFACTURING PROCESS THEREOF.

Title (de)

NEUES TEXTILES FLÄCHENGEBILDE VOM NÄHWIRKTYP UND VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG DESSELBEN.

Title (fr)

NOUVELLE STRUCTURE TEXTILE PLANE DU TYPE COUTURE-TRICOTAGE ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

EP 0087420 A1 19830907 (FR)

Application

EP 82900366 A 19820127

Priority

FR 8200016 W 19820127

Abstract (en)

[origin: WO8300707A1] The binding by seaming of such plane textile structure is alternatingly provided by a conventional and visually locatable yarn (4A) and by a yarn (4B) of which the optical properties are such that it is intermingled with the elements for which it provides the keeping; said yarn (4B) may be selected among translucent single ended bristles made of synthetic materials; alternatively, said yarn may be selected among conventional yarns of which the coloration is similar to that of at least one of the elements for which it provides the keeping.

Abstract (fr)

Le liage par couture de cette structure textile plane est assuré alternativement par un fil classique et repérable visuellement (4A) et par un fil (4B) dont les propriétés optiques sont telles qu'il se confond avec les éléments dont il assure le maintien; ce fil (4B) peut être choisi parmi les crins mono brins translucides en matières synthétiques; alternativement il peut être choisi parmi les fils classiques dont la coloration est similaire à celle d'au moins l'un des éléments dont il assure le maintien.

IPC 1-7

D04H 1/52

IPC 8 full level

D04H 1/52 (2006.01)

CPC (source: EP)

D04H 1/52 (2013.01); **D04H 3/115** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8300707 A1 19830303; EP 0087420 A1 19830907

DOCDB simple family (application)

FR 8200016 W 19820127; EP 82900366 A 19820127